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1. Ordförande Peter Westholm hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

2. Godkände årsstämman utskickad kallelse och dagordning 

3. Anmälan av övriga frågor: 

3.1. Grovsopor och avtal Blidösundsbolaget – Olle Bredberg 

3.2. Om generell landningsplats för helikopter/räddningstjänsten – Martin Gréen 

3.3. Bönhuset – Roger Pettersson 

3.4. Konstruktion av bryggan – Barbro Nordstedt 

 

4. Valdes Peter Westholm till ordförande för stämman 

5. Valdes Ulf Jonsson till sekreterare för stämman 

6. Valdes Ulla Robinson Per Grahn-Möller till justeringsmän samt rösträknare för stämman 

7. Styrelsens årsberättelse upplästes 

7.1. På fråga från Erik Hinnerich uppdaterade ordförande stämman om ekonomi och nuvarande 

situation för bryggprojektet. Slutbesiktning är genomförd och anmärkningar skall åtgärdas senast 

2011-07-15 

7.2. På fråga från Per Grahn-Möller uppdaterade sekreteraren stämman om att inga entreprenörer 

faktiskt svarat på förfrågan om spolning av pumpen på Norra Bodskär. Även de 

brunnsborrningsföretag som varit på Söderöra under perioden har tillfrågats men inte bevärdigat 

föreningen med respons 

8. Revisionsberättelsen upplästes av den av föregående årsstämma utsedde revisorn som; 

8.1. Yrkar att avlämnad årsberättelse samt avlämnade ekonomiska rapporter i form av resultat - och 

balansräkningar godkänns och fastställs av årsstämman 

8.2. Yrkar på ansvarsfrihet för styrelsens förvaltning för det gångna verksamhetsåret 

 

9. Beslöt stämman i enlighet med revisorernas yrkanden 

9.1. att godkänna avlämnad årsberättelse samt att fastställa avlämnade resultat - och balansräkningar 

9.2. att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för det år som redovisningen avser 

 

10. Inga förslag från styrelsen fanns att behandla 

 

11. Inga motioner från medlemmar fanns att behandla 

 

12. Styrelsens förslag till inkomst – och utgiftsstat presenterades av kassören 

12.1. Kassören Ann Jansson redogjorde för styrelsens förhållningssätt och förslag till inkomst- och 

utgiftsstat. Därvidlag framkom kompletterande upplysningar beträffande bryggan och 

ombyggnationen som Erik Hinnerich vitsordade och var tacksam för. 

12.2. Beslöts att fastställa förslaget till inkomst - och utgiftsstat i enlighet med styrelsens förslag 

 

13. Val av styrelse och styrelseordförande 

14. Följande val genomfördes efter redogörelse från valberedningen: 

14.1. Till styrelsens ordförande för 1 år valdes Ulf Jonsson 

14.2. Till ledamot för 2 år omvaldes Fredrik Nordblom 

14.3. Till ledamot för 2 år omvaldes Martin Gréen 

14.4. Till suppleant/ledamot för 2 år valdes Alexander Wånggren 

14.5. Konstaterades att Ulf Jonsson, Ann Jansson samt Peter Westholm har 1 år kvar på sina 

förordnanden 

15. Val av revisorer 

15.1. Valdes till ordinarie revisor för 1 år Erik Hinnerich 

15.2. Valdes till ordinarie revisor för 1 år Kjell Wånggren 

15.3. Valdes till revisorsuppleant för 1 år Malou Kärrfelt – Nord 

16. Val av valberedning 

16.1. Valdes Bengt Wånggren – tillika sammankallande 

16.2. Valdes Kjell Wånggren 

16.3. Valdes Björn Ribbhagen 

17. Övriga frågor 
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17.1. Grovsopor – Olle Bredberg: Norrtälje kommun har för skärgårdsöarna tvingats göra om 

sophanteringen beroende på Arbetsmiljölagen och lagstiftningen kring tunga lyft. Det finns 

möjligheter att ”buda” grovsopor, information om grovsops- och miljöfärja har skickats till 

fastighetsägarna genom kommunens försorg 

17.2. Blidösundsbolaget och natthamnsavtal – Olle Bredberg: Avtal är tecknat mellan 

Blidösundsbolaget och Söderöra Samfällighetsförening och Blidösundsbolaget har natthamn vid 

Söderöra brygga, innebärande att trafiken bedrivs ”som tidigare”. 

17.3. Beslöts att avtalet med Blidösundsbolaget och minnesanteckningar från mötet med gruppen som 

utsågs vid föregående årsstämma biläggs utskicket i februari, samt att dessa handlingar 

offentliggörs på föreningens hemsida 

17.4. Generell landningsplats för helikopter/räddningstjänsten – Martin Gréen: Martin informerade 

om ett tips från Räddningstjänsten i Norrtälje att det vore bra med en generell landningsplats på 

ön. Detta för att Räddningstjänsten m.fl. ska ha en fast punkt som är lätt att nå vid nödsituation. 

Gustavsvallen ansågs vara ett bra förslag och eftersom markägaren Per Hemström fanns på 

mötet godkände han denna plats 

17.5. Bönhuset – Roger Pettersson: Fiskevårdsområdesföreningen på Söderöra är den förening som 

förvaltar Bönhuset och fattar med andra ord beslut om Bönhuset. Erik Hinnerich redogjorde för 

hur man genomfört en förändring på fastighetsnivå på Norröra, Fredrik Nordblom redogjorde för 

beslut inom fiskevårdsområdesföreningen. Söderöra sommarförening är den förening som ska 

kontakta fiskevårdsområdesföreningen med förfrågan om användning av Bönhuset 

17.6. Konstruktion av bryggan – Barbro Nordstedt: Barbro upplevde vid avresa med Sjögull att 

bryggan rörde sig när fartyget angjorde bryggan och kände sig därmed orolig för konstruktionen 

av bryggan. Björn Ribbhagen, som deltagit vid besiktningen av bryggan, redogjorde för att 

bjälklag och däck är förstärkta jämfört med den förra bryggan i fråga om dimensioner och täthet 

i bjälklaget. 

17.7. Sopbåten hade önskemål om en förtöjningsring mellan pollarna som bryggan haft tidigare. 

Uppdrogs till styrelsen att ta kontakt med N-Å Kadeby för åtgärd, eftersom bryggan haft denna 

detalj innan ombyggnation 

17.8. Parkering – allmän fråga/Björn Ribbhagen: Stängslet måste åtgärdas omgående eftersom det i 

nuläget är lagat med tampar. Låset som finns fungerar inte bra under vinterperioden. Martin 

Gréen som är parkeringsansvarig driver dessa frågor vidare i styrelsen 

17.8.1. På fråga från Björn Ribbhagen till Peter Westholm om det skulle vara en ny 

belysning på blev svaret: Ja 

17.8.2. På fråga om installation av denna belysning var beställd blev svaret: Nej 

17.9. Påtalades att slamtömningsfordonen kräver 3 m bred och 3 m hög väg för framkomlighet. 

Konstaterades, på information från Erik Hinnerich, att den förrättning av vägarna som är gjord 

ger föreningen 3 m bred väg att tillgå 

17.10. 4-hjulingar på vägarna – allmän fråga: 4-hjulingar är fortsatt ett problem på våra vägar så till 

vida att de används i eget syfte och i höga hastigheter. I princip är användande av 4-hjulingar 

och transportfordon förbjudet på ön om det inte avser nödvändiga transporter av byggmaterial 

eller annan yrkesmässig trafik. Styrelsen uppdaterar sina skyltar och information om detta 

18. Stämmoprotokollet kommer att hållas tillgängligt på Posthuset och i vänthuset inom 14 dagar. Efter 

anmodan kan även justerat protokoll begäras ut från sekreteraren. Protokollet kommer även att finnes 

på föreningens hemsida  

 

Vid protokollet    Justeras 

 

/Ulf Jonsson/    /Peter Westholm/ 

Ulf Jonsson     Peter Westholm    

Sekreterare för mötet   Mötesordförande 

 

 

/Ulla Robinson/   /Per Grahn Möller/ 

Ulla Robinson    Per Grahn Möller 

Justeringsman    Justeringsman 


